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Under det år som gått har nya högtalare köpts in och satts upp i stora salen, 
liksom nya gardiner som har en viss mörkläggande egenskap. Parkeringen har 
fått mera grus och ett finare material är lagt vid rampen så att det ska bli lättare 
för rollatorer och rullstolar att ta sig fram.  Skylten med information om bland 
annat Torsten Jonsson är återuppsatt vid entrén och några mindre inköp är 
gjorda till köket.  
 
Under 2018 är byahuset uthyrt 93 gånger. Det har bland annat varit 
födelsedagskalas, minnesstunder, gudstjänster, kafékvällar, middagar, dans, 
årsmöten, barn- och ungdomssamlingar, evenemang och aktiviteter där friskolan 
kunnat nyttja lokalerna.  
 
För 13:e året i rad har föreningen gett ut Hörnsjöbladet som delats ut i byns alla 
postlådor, lämnats till de boende på Tobiasgården, funnits att hämta i entrén på 
ICA Nära i Gräsmyr, skickats per brev till 6 utflyttade som inte har dator, samt 
skickats via e-post till 155 personer.  
 
Ett stort tack till alla som på olika sätt stöttat Intresseföreningen under året 
genom att vara medlem eller genom ideella arbetsinsatser av olika slag. Ett 
särskilt tack till byns övriga föreningar för gott samarbete.  
 
De som suttit i styrelsen under året har varit.  
Ordförande: Tomas Sandström 
Vice ordförande: Rickard Persson 
Kassör: Birgitta Strömberg 
Sekreterare: Helen Hörnlund  
Ledamot: Romualda Wilma 
Suppleanter: Marita Olofsson och Torbjörn Lundkvist 
Rickard valde dock att lämna styrelsearbetet under maj. 
 
 
 

Hörnsjö 21 mars 2019 
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